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20. septembra sa na rozostavaný zimný štadión v Kežmarku, ktorý je rozostavaný na 50 %, vrátia stavbári,
aby pokračovali v jeho výstavbe. Potvrdili to kežmarský primátor Igor Šajtlava i Peter Beck, konateľ Prvej
popradskej developerskej, ktorá za rekonštrukciu štadióna zodpovedá. V súčasnosti sa podľa Becka robia
určité zmeny v projektovej dokumentácii a upravuje sa harmonogram prác, keďže došlo oproti pôvodnému
plánu k miernemu časovému sklzu. Úpravy v projekte si vyžiadajú aj zmeny v celkovom rozpočte stavby,
ktorý pôvodne predstavoval 19 miliónov eur. Zimný štadión by mal byť dokončený do začiatku Zimných
deaflympijských hier, ktoré sa uskutočnia vo februári 2011 vo Vysokých Tatrách.
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